
Referat kollegierådsmåde 
Den 13-03-2019 kl 18:30 

1. Fremmødte 

- Sebastian 3230 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- HC 3322 

- Joachim 1036 

- David 1033 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- Anne Thomsen 3105 

- Frederik Kjeldsen 2010 

- Simon Pontoppidan 3060 

- Abdullah 3108 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

LUKKET 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet er godkendt.  

 

5. Post 

-  

 

6. Nyt siden sidst 



- kontor artikler – købes via LOMAX. 

- godt 2000 til kontorudstyr, diverse småting. Enstemmigt godkendt.  

 

7. Konto Update 

- 287.381,41 

 

8. Møde med barens bestyrelse 

-1. Opdatering om gæld 
- Gælden er betalt, eller igangsat. Gældsstyrelsen skulle gerne sige 0 kr.   Opdateres når den er 
gået igennem de forskellige steder. 
- moms ligger hos revisor.  
 
 

-2. Hvem betaler hvad 
Dankort – Baren 
Revisor – Kristiansdal 
Erhvervsaffald – udgår 
Falk ligger under kollegiet og Kristiansdal. 
KODA – rådet/fødselsdagen. 
Forsikringer – rådet. 
Opdatering af stærkt forældet kasseapparat – Barens budget.  
 

-3. Evt. 

-FU’s fester, pynt og diverse, betales via budgettet, indtægterne går til baren er den stående 
aftaler.  

- Gælden til SKAT har blokeret for alkoholbevillingen, når regnskab, budget og gæld er på plads kan 
vi genansøge uden videre.  

 

9. Poolbord 

- aftale med portnerne om at bygge en rampe til at flytte poolbord ud fra HUSET til.  

- tilbud om poolbord vedr. mail pr. 8/3 2019 accepteres, derudover skærpes kravene 
til at bruge bundpladen – bordet koster knap 20.000 inklusiv flytteanordning.  

- Enstemmigt vedtaget.  



 

10. Cykelstativer 

- Vi vil gerne have flere cykelstativer mellem blokkene, den ligger hos portnerne. 
Martin snakker med Claus.  

 

11. Google-kalender 

- udsættes til næste punkt.  

 

12. Smart løsning angående dispensationssager 

- sammenkædning af mails 

 

13.Planlægning af næste møde 

- 3. April 18:30 

 

14.Punkter til næste gang 

- Google kalender. 

- beboermøde vedrørende parkering.  

 

15. Evt. 

- Ekstraordinær general forsamling afholdes ikke.  

 

 


